

Disclosure	إفصاح
Majan Glass Company SAOG (Company), Board of Directors would like to disclose that, the Financial Services Authority has issued a preliminary approval on 05/11/2024 for the conversion of the Company's legal form, from an Omani Public Joint Stock Company (SAOG) to an Omani Close Joint Stock Company (SAOC), and also approved that the Company shareholder (Oman investment authority), to purchase the shares of the Company's registered shareholders that intend to sell any portion of their shareholding.	يود مجلس ادارة شركة زجاج مجان ش.م.ع.ع (الشركة)، الإفصاح أن هيئة الخدمات المالية قد أصدرت موافقة مبدئية بتاريخ 2024/11/05 لتحويل الشكل القانوني للشركة من شركة مساهمة عمانية عامة (ش.م.ع.ع) إلى شركة مساهمة عمانية مقفلة (ش.م.ع.م)، كما وافقت أيضاً على أن يقوم مساهم الشركة (جهاز الاستثمار العماني)، بشراء أسهم مساهمي الشركة المسجلين الذين يرغبون في بيع أي جزء من أسهمهم.
We will now provide the required information for the Company's conversion and the sale of the shares:	سنقوم الآن بتقديم المعلومات المطلوبة لتحويل الشكل القانوني للشركة وبيع الاسهم:
The Company to be converted: Majan Glass Company SAOG (to be converted into an Oman Closed Joint Stock Company SAOC),	الشركة المراد تحويلها: شركة زجاج مجان ش.م.ع.ع (التي سيتم تحويلها إلى شركة مساهمة عمانية مقفلة ش.م.ع.م)،
Purchase shares from the interested shareholders who intend to sell their shares for a value of 0.004 Omani Rial per share and the basis on which the share price was determined was based on a study conducted by the auditor licensed by the Financial Services Authority, Moore Stephens, based on the company's assets and possessions.	شراء الاسهم من المساهمين الذين يرغبون في بيع اسهمهم بسعر قدره 0.004 ريال عماني للسهم الواحد، وقد تم تحديد سعر السهم بناءً على دراسة أجراها مراقب الحسابات المرخص له من قبل هيئة الخدمات المالية، مورستيفنز، بناءً على أصول وممتلكات الشركة.
The date of commencement of the purchase of the share will start on 21/11/2024 and end on 27/11/2024.	سيبدأ تاريخ بدء شراء الاسهم بتاريخ 2024/11/21 وينتهي بتاريخ 2024/11/27.
The transaction of the sale of the shares sale will be undertaken by the authorized Broker United Securities LLC, appointed for this purpose and the interested selling shareholder may contact the mentioned	سيتم إجراء عملية بيع الأسهم عن طريق الوسيط المعتمد شركة المتحدة للأوراق المالية ش.م.م، المعينة لهذا الغرض ويمكن للمساهم الذي يرغب في بيع الاسهم الاتصال بالوسيط المذكور الفاضل/ أيمن اللواتي، على الهاتف رقم: 24763337 / جوال رقم 96662368



broker at its authorized representative Mr. Ayman Al Lawati, phone number: 24763337/Mobile 96662368, address: P.O. Box 2566, PC 112, Ruwi – Sultanate of Oman	العنوان: ص.ب 2566، الرمز البريدي 112، روي - سلطنة عمان
For/ Majan Glass company SAOG	ع/ شركة زجاج مجان ش.م.ع.
	
Authorized Signatory	المفوض بالتوقيع

